
 
 
 
Interpellation till Kultur- och fritidsnämndens ordförande gällande 
Limön 
 

 
Det hastigt tagna beslutet om att dra in kommunens ekonomiska bidrag till turtrafiken till 
Limön får betydande konsekvenser för möjligheten att turista på ön. Dessa 
konsekvenser inskränker sig inte till att möjligheten att ta sig dit avsevärt har försämrats. 
 
Limön är idag ett naturreservat där Gävle Kommun hyr ut stugor. Där finns naturstigar 
som ska underhållas, dass som ska tömmas och städas, stränder som ska skötas. Där har 
funnits ett café som förutom servering också erbjudit vissa dagligvaror till försäljning 
och som varit en viktig del av stuguthyrningen. 
 
Mina frågor är: 
 

• Hur tänker sig kultur och fritid framtiden på Limön? Hur ska förvaltning och 
skötsel av stugor, naturstigar, café, dass, och stränder skötas? 
 

• Hur påverkas naturreservatet av förändringarna? 
 

• Hur påverkas ekonomin? 
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